
 Ādažu pagasta iedzīvotāju padomes 
Kārtējā sapulce  

 
Protokols Nr. 3 

 
Ādažu novadā                                                                                        2025.gada 4. martā 
 
Sanāksmi vada: Padomes priekšsēdētāja L.Rostoka 
Sanāksmē piedalās: A.Zīlītis, E.Paeglīte, M.Spilva, L.Rostoka, L.Lancmane, D.Buhholce, 

I.Možeiko, S.Rietuma, E.Grudule, I.Ūdre, G.Būda, V.Perro un 5 
iedzīvotāji 

 
Sanāksmi protokolē: L.Lancmane 
 
Sanāksmi atklāj: Pirmā iela 42A, Ādažos, plkst. 18.00 
 

JAUTĀJUMI UZDEVUMI / REZULTĀTI 
1. Par Ādažu pagasta 

iedzīvotāju padomes 
2025. gada 4. marta 
kārtējās sapulces darba 
kārtības apstiprināšanu 
(ziņo Lelde Rostoka) 

 

Padome vienbalsīgi nobalso par darba kārtības 
apstiprināšanu. 

2. Sapulces dalībniekiem, 
izņemot sekretāri vai 
viņas aizvietotāju 
sekretāres prombūtnes 
laikā, sapulču laikā nav 
atļauts fotografēt, filmēt 
vai veikt audioierakstu 

Padome ar 8 balsīm par, 1 balsi pret un 2 balsīm atturoties 
nobalso, ka tikai padomes sekretārei vai viņas 
aizvietotājam sekretāres prombūtnes laikā atļauts 
fotografēt, filmēt vai veikt audioierakstu. 
Uzsākot un beidzot ierakstu, tas visiem dzirdot ir jāpaziņo. 

3. Ceļu infrastruktūras 
problēmas un to 
risinājumi Ādažu pagasta 
ciemos – ceļu speciālista 
viedoklis par iedzīvotāju 
izteiktajām problēmām 
un iespējamie 
pašvaldības risinājumi 
(ziņo Lauris Bernāns, 
Carnikavas 
komunālservisa 
direktors) 

L.Bernāns ir izskatījis un atbildējis uz iesūtītajiem 
jautājumiem, un uzsvēra vairākas kopīgas lietas:  
“Carnikavas komunālserviss” (turpmāk – CK) kompetence 
nav “Latvijas Valsts Ceļi” (turpmāk – LVC) objekti, kā arī 
CK neatbild par attīstības plānošanas jautājumiem. Ja ir 
nepieciešams izbūvēt ko jaunu (piem., pieturvietas nojumi) 
vai uzlabot, iedzīvotājiem ir iespēja vērsties pašvaldībā ar 
ierosinājumu paredzēt tam finansējumu nākamajā 
plānošanas periodā. Par ceļazīmju uzstādīšanas 
nepieciešamību vai citiem jautājumiem, kas skar 
pašvaldībai piederošos ceļus un ielas, var ziņot CK, bet par 
LVC ceļiem un ielām, lūgums sazināties ar LVC.  
Autoceļu uzturēšanu CK veic atbilstoši LVC Autoceļu 
būvdarbu specifikācijām. Darbi tiek veikti atbilstoši laika 
apstākļiem, kā arī piešķirtā finansējuma robežās. 
L.Bernāns lūdz iedzīvotājus ziņot, ja ir nepieciešamība 
veikt uzturēšanas darbus, jo vienlaikus visus objektus 
apsekot nav iespējams. CK darbinieki aizbrauks uz vietas 
un izvērtēs nepieciešamos darbus.  
L.Bernāns atzīmē, ka līdzfinansētie projekti vienmēr 
pašvaldībai būs prioritāte.  



Iedzīvotājiem ir iespēja pašiem iesaistīties sava ciema 
labiekārtošanā, piedaloties ar savu finansējumu un 
vēršoties pašvaldībā, tādējādi ir iespēja iegūt NĪN 
atvieglojumu. 

4. Ciema pārstāvji iepazīstina ar sava pārstāvētā ciema aktuālajiem jautājumiem, 
problēmām, ierosinājumiem 

4.1. Iļķene (ziņo V. Perro) Viena no problēmām un ierosinājums Latvijas armijai, ka 
ir nepieciešams izveidot “tauvas joslu” starp militāro bāzi, 
poligonu un civilo zonu.  
V.Perro rosina aktualizēt katrā ciemā informāciju par 
civilās aizsardzības (turpmāk – CA) plānu un informāciju 
par pieejamajām patvertnēm, kā arī veikt apmācības katrā 
novada ciemā. 

4.2. Divezeri (ziņo I. Ūdre) Divezeru ciema iedzīvotājiem papildu ceļu infrastruktūras 
jautājumiem svarīgi ir vides piesārņojuma un zivju 
atjaunošanas jautājumi. I.Ūdre informē, ka šogad ir plāns 
sava ciema iedzīvotājiem noorganizēt pirmās neatliekamās 
medicīniskās palīdzības un izdzīvošanas mežā apmācības. 

4.3. Kadaga (ziņo, E. Paeglīte, 
A. Zīlītis) 

Kadagas pārstāvis A.Zīlītis ziņo, ka viņa pārstāvētā 
Kadagas ciema “Mežvidi” iedzīvotāji plāno popularizēt šī 
ciema nosaukumu un atpazīstamību. Iedzīvotājiem kā 
traucējošs faktors ir mototrase, kura izveidota pie Kadagas 
ezera. E.Paeglīte infomē, ka risinās teritorijas uzkopšanas 
un atkritumu savākšanas problēmu Kadagas teritorijā.  

 Informācija no klāt esošā Ādažu pašvaldības policijas 
(turpmāk – ĀPP) pārstāvja G.Dzirkaļa, kuru viņš lūdz tālāk 
nodot saviem ciema iedzīvotājiem:  

 Sekot līdzi savas teritorijas sakopšanai (Ādažu 
novada pašvaldības domes saistošie noteikumi Nr. 
17/ 2024 “Par Ādažu novada teritorijas kopšanu un 
būvju uzturēšanu”) 

 Pārbaudīt, vai ēku numuru plāksnītes ir uzstādītas 
atbilstoši Ādažu pašvaldības izdotajiem 
saistošajiem noteikumiem (Ādažu novada 
pašvaldības domes saistošie noteikumi Nr. 23/2023 
“Adresācijas objektu un to virziena norāžu plākšņu 
izvietošanas un noformēšanas noteikumi”) 

 Pievērst uzmanību, ka 30.01.2025. ir stājušies 
spēkā Ādažu novada pašvaldības domes saistošie 
noteikumi Nr. 3/2025 “Decentralizēto kanalizācijas 
pakalpojumu sniegšanas un uzskaites kārtība” 

 Pārbaudīt, vai ir noslēgts atkritumu 
apsaimniekošanas līgums 

4.4. Alderi (ziņo I. Možeiko) Alderu iedzīvotāju lielākā problēma ir Kanāla iela kā 
tranzītplūsmas ceļš, kā arī ceļa šķērsojums pāri A1 šosejai 
pie autobusa pieturvietas “Jaunkūlas”. Kā problēmu min 
pārslogoto pludmali vasaras sezonā. Būtu nepieciešama vēl 
viena pludmale vai paplašināt esošo.  
I.Možeiko min, ka iedzīvotāji plāno iesniegt projektu 
konkursā “Sabiedrība ar dvēseli”, lai atjaunotu esošo 
šķūnīti kopienas saimnieciskajām vajadzībām, kā arī cer uz 
pozitīvu iznākumu Ādažu pašvaldības iesniegtajam 



projektam biedrības “Jūras Zeme” izsludinātajā projektu 
konkursā, kas paredzētu uzbūvēt Alderos labiekārtotu 
nojumi ciema iedzīvotāju vajadzībām un kopienas 
stiprināšanai. 

4.5. Garkalne (ziņo G. Būda) Garkalnes ciems ir teritoriāli sadalīts, attiecīgi ar ciema 
daļu, kas sākas no Strautkalnu ielas līdz Garkalnes ciema 
centram, pagaidām nav izveidojušās stipras saites. Tomēr 
G.Būda lepojas ar spēcīgo ciema biedrību “Garkalnes 
olimpiskais centrs”, kura ciema teritorijā ir attīstījusi un 
izveidojusi hokeja, volejbola, futbola laukumus, 
labiekārtojusi teritoriju, kā arī katru gadu rīko sporta spēles. 
Kopējās talkās iesaistās ģimenes ar bērniem, lai rādītu 
piemēru bērniem kopīgi veicot nozīmīgus darbus un 
ieguldījumu kopīgam labumam.  
G.Būda informē, ka esot informācija par centralizētās 
kanalizācijas plānoto projektu, ka tā tomēr nesasniegs 
ciema centrālās ielas.  

4.6. Stapriņi (ziņo D. 
Buhholce, L.Lancmane) 

Ciema pārstāves informē, ka aktuālākās ciema problēmas 
tika izskatītas CK pārstāvja prezentācijā un citu aktualitāšu 
nav.  

4.7. Atari (ziņo S. Rietuma) S.Rietuma informē, ka Ataru ciemā nav pašvaldībai 
piederošas publiskās ārtelpas. Šobrīd bērnu rotaļu laukums 
un volejbola laukums ir iekārtots uz privātas zemes. 
Iedzīvotāji plāno runāt ar pašvaldību par iespēju vienoties 
ar Rīgas mežiem par zemes gabala ierādīšanu iedzīvotāju 
vajadzībām. 

4.8. Baltezers (ziņo M. Spilva, 
L. Rostoka) 

Ciema lielākā aktualitāte ir Baltezera kapu teritorijas 
plānotais paplašinājums uz Baltezera ciema pusi. 
Iedzīvotāji ir vērsušies ar vēstulēm vairākās iestādēs, lai 
rastu citu risinājumu, kas atbilstu iepriekš izstrādātajiem 
attīstības plāniem un ievērojot normatīvos aktus.  
Baltezera ciemā ir divas tranzīta ielas -  Baltezera iela un 
Alderu iela, kas ir nedrošas kājāmgājējiem un 
velosipēdistiem. Tām trūkst atbilstoša apgaismojuma un 
infrastruktūras, tāpēc tās ir īpaši bīstamas neaizsargātiem 
satiksmes dalībniekiem. 

4.9. Āņi (ziņo E. Grudule) E.Grudule informē, ka ir problēmas ar pašvaldībai 
piederošo ceļu un ielas ikdienas uzturēšanu, ciemam nav 
publiskās zonas iedzīvotāju kopā sanākšanai. Tomēr šajā 
kopsapulcē ir sadzirdējusi no citiem ciemiem vairākas 
labas idejas, kuras varētu realizēt savā ciemā. 

5. Iespējamie risinājumi 
augstāk minētajām 
problēmām 

Risinājumus mēģinās rast pakāpeniski, aicinot uz sapulcēm 
pašvaldības pārstāvjus, kā arī aktīvi līdzdarbojoties. 

6. Ādažu pagasta 
iedzīvotāju padomes logo 

Padomes locekļi vienojas par skiču un ideju meklēšanu 
kopīgas vizuālās identitātes izveidošanai. 

7. Jūras zeme projekti Padomes locekļi vienojas sniegt atbildi, ka šī gada projektu 
iesniegšanas termiņos nav iespējams sagatavot un iesniegt 
projektus. 

 Ierosinājums no L.Rostokas uz nākošo ĀPIP kopsapulci 
uzaicināt pārstāvi no Ādažu pašvaldības Attīstības nodaļas. 
Padomes locekļi to vienbalsīgi atbalsta. 



 Ierosinājums no iedzīvotājas I.Jakstes par iespēju izmantot 
skolu, PII telpu pēc to darba laikiem pulciņiem, kopienu 
vajadzībām. Ārvalstīs šāda prakse pastāvot. Tas mazina 
nepieciešamību tērēt naudas līdzekļus jaunu ēku 
būvniecībai un izmantot esošās ēkas visas dienas garumā.  

Padomes slēgtā daļa – 
savstarpējā komunikācija 

 

 Padome vienojas, ka nākamā Padomes kopsapulce notiks 
15.04.2025. plkst. 18:00.  

 
Sanāksme tiek slēgta 2025.gada 4. februārī, plkst.21.46. 
 
Ādažu pagasta padomes priekšsēdētāja      L.Rostoka 
 
Protokolists / sekretārs                                                                              L.Lancmane  

 

ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO 
PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU 


